
Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 27-5-19 kl.17.30 til 20.00  

 Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 10-4-19 kl.17.30 til 20.00  

  

Tilstede: Mia Finnemann Schultz (MS), Leif Johansen (LJ), Rikke Hansen (RK), Janne Karpf (JK) 

Thomas Kjeldsen (TK), Charlotte Schmidt (CS), Anna Recinella (AR), Anders Bang-Petersen (AB), 

Nicolai Mikkelsen (NM), Vivi-Ann Petersen (VP), Kasper Jørgensen – elevråd (KJ) Jens Sanderhoff - 

elevråd (JS) 

Afbud: Anthony Verniere (AV),  

Dagsorden:  

Tid Punkter Drøftelse og beslutning 

17.30-

17.35 

1. Godkendelse af dagsorden og 

referat 
Godkendt 

17.35-

18.00 

2. Vidensoplæg om inklusion v. 

Janne 

Janne er uddannet klinisk psykolog, arbejdet mange år 

med udredning og behandling i psykiatrien. De seneste år 

specifikt indenfor autisme området for både børn og 

voksne. JK uddelte Videns oplæg ”Diagnose, stigma og 

inklusion”. Pointer: Tidlig indsats, åbenhed og 

gennemsigtighed mellem alle parter – professionelle og 

familie. Lytte til barnet selv og familien. 

18.00-

18.30 
3. Spisepause Skolen sørger for mad og drikke 

18.30- 

18.50 

4. Orientering fra elever, med.arb., 

ledelse og formand. 

 

Elever:  

 Ønsker til overskud fra Skolefesten 2019: 

Parkour mv.  

 Ift. skolens udbygning: Ønsker at bygge opad – 

ikke udad pga. af ønsket om at beholde så meget 

af udearealerne som muligt. 

 

Medarbejdere: 

 Vellykket fleks uger for indskoling og 

mellemtrin i uge 20. 

 Veloverstået skolefest 

 Spænding ift. udeskole i kommende skoleår 

 

Ledelse: 

 Der er ansat 2 nye i de ledige stillinger for hhv. 

Dorthe Kromann Larsen og Tom Steenberg i det 

kommende skoleår. Derudover er der pga, en 

opsigelse et stillingsopslag ude frem indtil d. 9. 

juni. 

 4. juni mødet i Pilehuset – dagsorden sendes 

snarest til bestyrelserne. Mødet er fra 16.30 – 

18.30. 

 Autens: Åbent hus med 4 senarier. afholdt for 

alle medarbejdere og bestyrelse d. 13. maj ift. 



ombygning-og udbygning. Autens har endelig 

aflevering d. 3. juni m/ 2 senarier. 

 Konvertering ift. at gøre skoledagen kortere: 

Ændring i lovgrundlaget ift. ”skal ” til ”kan” 

konvertering. BSU har på mødet d. 29. maj 

sagsfremstilling, som kan ses på kommunens 

hjemmeside 

AR redegjorde for, hvad BSU skal forholde sig til. 

Endvidere redegjorde AR om de ændringer, der 

ligger i skoleåret 2020-2021 

 

Konvertering af UU tid vil være på 1. 

bestyrelsesmøde i det kommende skoleår. 

 

Formand:  

 Ingen punkter, men en opfordring til bestyrelsen 

i at deltage i mødet d. 4. juni på ”Pilegården” og 

til Dialogmødet d. 11. juni på Rådhuset kl. 18 – 

20. 

 

18.50- 

19.10 

 

 

 

5. Drøftelse af energidrikke i 

skoletiden. Pba tidligere drøftelse er 

vi enige om at energidrikke ikke 

hører hjemme i skolen. Vi drøfter 

hvordan vi kan arbejde med det, 

med - og uden et forbud på skolen. 

I elevrådet er der flertal for en Nul-tolerance til 

energidrikke mv. Enighed om at energidrikke ikke hører 

til i Folkeskolen, men forskellig holdning til, hvordan 

skolen skal forholde sig til energidrikke, slik, chips Ice 

Tea mv.  

 Nul- tolerance 

 Indsats ift. at mimere forbrug  

 Lukke for udeordningen, der giver eleverne i 

udskolingen mulighed for at forlade skolen i 10 

og 12 pauser.  

Beslutning: TK laver skrivelse til juni Nyhedsbrev ift.  en 

varsling ift. at lukke udeordningen helt ned. I starten af 

det nye skoleår vil der være en samling fro de kommende 

7. – 9. klasse, hvor emnet tages op med eleverne. 

19.10-

19.20 

6. Godkendelse af det redigerede 

”princip om god kommunikation”. 

Mette og Charlotte har arbejdet med 

kommentarer fra mødet d.10-4-19. 

Se bilag. 

Redigeret princip til kort debat. Afsnittet afslutning 

”Udover ovenstående……….hvad og hvordan man 

skriver” ændres til : 

” Hvis en klasse vælger andre sociale medier, opfordre vi 

til at alle, nøje overvejer, hvad og hvordan, man skriver,” 

19.20-

19.45 

7. Godkendelse af den resterende 

del af ”princip om undervisningens 

tilrettelæggelse”. Anna har arbejdet 

med kommentarer fra mødet d.10-4-

19 og vi fortsætter derfor fra 

markeringen i bilaget. Se bilag. 

Følgende afsnit blev gennemgået og godkendt: 

 

 Vikardækning 

 Motion og bevægelse 

 Principper for understøttende undervisning.  

Pga. gentagelse fjernes sidste linje i 2, sidste 

bullet: ”Planen udarbejdes flere gange årligt.” 

 

Punktet fortsættes på kommende bestyrelsesmøde. 



19.45-

19.55 
8. Evt. 

Vellykket sidste skoledag – både på skolen og 

eftermiddag og aften med de øvrige 9. klasseelever fra 

kommunens andre skoler 

19.55-

20.00 

9. Tak for i aften og det første år i 

skolebestyrelsen.  

  

Punkter til kommende bestyrelsesmøde: 

- Evt. konvertering af UU ift. til evt. at gøre skoledagen kortere 

- Godkendelse af den resterende del af ”princip om undervisningens 

tilrettelæggelse”. 

 

 

 

Møderække i skolebestyrelse 2019/2020 

 

Mandag d.26-8-19 kl. 17.30 

Tirsdag d.24-9-19 kl. 17.30 

Onsdag d.30-10-19 kl. 17.30 

Torsdag d.28-11-19 kl. 17.30 

Fredag d. 17-1-20 kl. 9.00 og lørdag d.18-1-20 til kl. 13.00 Arb.døgn på Pharmakon 

Mandag d.24-2-20 kl. 17.30 

Tirsdag d.31-3-20 kl. 17.30 

Onsdag d.27-5-20 kl. 17.30 

 

 

 

 

 

 

 


